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Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana z pytaniem, dlaczego mimo zaproszeñ Krajowej Izby Producentów Drobiu

i Pasz w Poznaniu, skierowanych do Pana Ministra, do prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji
Rolnictwa oraz g³ównego lekarza weterynarii, ¿adna z tych osób ani te¿ ich kompetentni przedstawiciele
nie uczestniczyli w konferencji poœwiêconej kwestii wymiany klatek na fermach drobiu kur niosek, któ-
ra odby³a siê 6 maja bie¿¹cego roku w Hotelu „Gromada” w Warszawie.

Z proœb¹ o interwencjê w tej sprawie zg³osili siê do mnie hodowcy i cz³onkowie KIPDiP, dla których ta
konferencja oraz Pañstwa w niej udzia³ by³y bardzo wa¿ne. Uczestnicy spotkania przybyli z ca³ej Polski,
pokonuj¹c nierzadko kilkaset kilometrów, by przeprowadziæ powa¿n¹ i rzeczow¹ dyskusjê z przedstawi-
cielami ministerstwa i podleg³ych agencji o nurtuj¹cych ich problemach, zwi¹zanych z sektorem pro-
dukcji jaj konsumpcyjnych. Szczególnie wa¿nym, wiod¹cym tematem konferencji by³o wejœcie w ¿ycie
z dniem 1 stycznia 2012 r. wymagañ dobrostanu kur niosek i zwi¹zane z tym problemy hodowców oraz
przysz³oœæ tego sektora produkcji rolnej. Wybór miejsca spotkania by³ tak naprawdê wyjœciem naprze-
ciw zaproszonym goœciom, których organizatorzy chcieli jak najmniej obci¹¿aæ czasowo.

Hodowcy wiedz¹ o licznych obowi¹zkach Pana Ministra i s¹ bardzo wyrozumiali, dlatego brak osobi-
stego uczestnictwa móg³ byæ zrekompensowany oddelegowaniem kompetentnego podsekretarza stanu,
co na pewno zadowoli³oby uczestników konferencji.

Z powa¿aniem
Przemys³aw B³aszczyk




